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Végzett hallgatói kérdőív ()
Válaszadók száma = 7

Felmérés eredményekFelmérés eredmények

1. 1. 

Doktori Iskolánk a Táplálkozás- és Élelmiszertudományi DI kiemelt figyelmet fordít a végzett hallgatóink véleményére! 
Kérjük, hogy kérdőívünk kitöltésével, segítse munkánkat!Köszönettel: Prof. Dr. Szilvássy Zoltán egyetemi tanár

Mi ösztönözte Önt arra, hogy PhD fokozatot szerezzen?1.1)

n=7vezetői beosztás reménye 0%

fejlesztési feladatokat bíznak majd Önre 0%

magasabb fizetés reménye 0%

előnyt jelenthet az alkalmazás során 71.4%

egyéb 28.6%

Elégedett-e Ön a Táplálkozás- és Élelmiszertudományi Doktori Iskola   által biztosított képzéssel?1.3)

n=7egyáltalán nem 0%

inkább nem 0%

semleges 0%

igen 0%

nagyon 100%

Hogyan döntötte el, hogy milyen kutatási témát választ?1.4)

n=7már egyetemi éveim alatt ezen gondolkoztam 28.6%

szakmai gyakorlat során merült fel a cégnél 28.6%

egy szervezet igényelte a kutatást a DI-től 0%

egyik családtagom javasolta 14.3%

a témavezető találta ki én csak jelentkeztem 28.6%

egyéb 0%

Történt-e innováció a kutatási munka során?1.6)

n=7igen. nekem sikerült kitalálni valami újat 42.9%

igen a témavezetővel közösen sikerült 28.6%

igen a megrendelő javaslatára 0%

igen team munkában más szakterületek kutatóival közösen 28.6%

Fontosnak tartja-e a témavezető személyét. oktatói habitusát, témában való jártasságát?1.8)

n=7igen 100%

nem 0%

Fontosnak tartja-e a témavezető munkájának színvonalát a témájának kidolgozására?1.9)

n=7igen 100%

nem 0%
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Hozzászólások jelentéseHozzászólások jelentése

1. 1. 

Ha az előző kérdésnél az egyéb opciót jelölte meg, kérem fejtse ki.1.2)

szakmai kihívás

szakmai érdeklődés, kihívás

Hogyan képzeli el a munkáját 10 év után?1.7)

A nőgyógyászati általános ellátás mellett célom az urogynecologia szubspecialitás konzervatív és műtétes elemeinek minél szélesebb
körű elsajátítása a Debreceni Egyetem betegellátás színvonalának fenntartása céljából.

Kardiológusként és diabetológusként dolgozok a Debreceni Egyetem Klinikai Központ, Kardiológiai Klinikáján.

További kutatásokban szeretnék részt venni. (2 előfordulás)

klinikusként, ugyanakkor szerepet vállalni a PhD-képzésben

Kérem tegyen javaslatot munkánk minőségi színvonalának emelésére!!1.10)

A digitalizáció és az online elérhető tartalmak nagy rugalmasságot biztosítanának a dokumentumok kezelésében.

Amikor még PhD hallgató voltam, a honlap nagyon kezdetleges volt, ezen lehet fejleszteni.

Még több olyan elhívatott és magasan kvalifikált oktatóra van szükség mint prof.dr.Juhász Béla

Több, Juhász Bélához hasonló elhivatott,  magasan kvalifikált oktató, témavezető bevonása

Véleményem szerint nagyon magas minőségű munka folyik a Táplálkozástudományi Doktori Iskolában, az elméleti és gyakorlati
háttér is biztosított a színvonalas PhD-munkák születéséhez. Én maximálisan elégedett voltam a konzultációkkal, a szakirodalmi
adatok közös megbeszélésével, a gyakorlati ismeretek elsajátításával, az önálló munka szorgalmazásával és számonkérésével, a
témavezetőm hozzáállásával, támogatásával, nem tudnék kritikát megfogalmazni.


